
Mesto PEZINOK 
Radničné námestie 7, 902 14 Pezinok 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

Dňa: 26.09.2024         bod: 15 

 

 

15. Interpelácie poslancov 
 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovatelia: Mgr. Peter Štetka, prednosta MsÚ 

 Ing. Jarmila Volnerová, tajomníčka ekonomicko - právneho oddelenia 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 26.09.2024 

 

Mgr. Oliver Solga 

 

• upozornil na neprijateľnú a protiústavnú cenzúru v mestskom časopise neuverejnením jeho 

článku so šéfredaktorkou časopisu Pezinčan. 

Na vystúpenie poslanca reagovali faktickými poznámkami Juraj Hanulík, Adam Solga 

a Mária Wagingerová. 

 

Mgr. Tomáš Tahotný, LL.M 

 

• požiadal poslancov BSK o informácie k obchvatu Malokarpatská –odpovedal priamo na 

zasadnutí primátor JUDr. Roman Mács 

 

• žiadal o vyslanie príslušníkov MsP Pezinok počas dňa na Kejdu za účelom kontroly 

prejazdu motorových vozidiel cez účelovú komunikáciu  

Bol vydaný pokyn pre hliadky MsP Pezinok na zvýšenú kontrolu prejazdu motorovými 

vozidlami  po účelových komunikáciách v časti Kejda a priľahlých viniciach. Kontroly sa 

realizujú v ranných hodinách, ale aj počas dňa. (odpovedal kpt. Mgr. Igor Schwarz, 

náčelník mestskej polície) 

 

Ing. Marián Šipoš 

 

• žiada o opravu povrchu vozovky na ul. Žarnovických a správu verejného osvetlenia, ktoré 

je často nefunkčné  

Predmetný úsek cesty, vrátane verejného osvetlenia, je v správe súkromného vlastníka 

a nie Mesta. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a tech. infraštruktúry) 

  

• upozornil na nezverejňovanie povinných údajov na e-gov mesta  

Uvedený stav bol spôsobený ľudským faktorom, boli prijaté opatrenia na centralizáciu 

zmlúv, vrátane ich povinného zverejňovania v rozsahu zákonom predpísaných 

náležitostí.(odpovedal Mgr. Peter Štetka, prednosta MsÚ) 
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• upozornil na nezverejnenie majetkových priznaní poslancov MsZ za rok 2023 – priamo na 

zasadnutí odpovedali Mgr. Peter Štetka, prednosta MsÚ a Ing. Jozef Chynoranský, 

predseda Komisie na ochranu verejného záujmu.  

Majetkové priznania poslancov boli zverejnené na webovom sídle mesta dňa 27.9.2024. 

 

• upozornil na niektoré nebezpečné zástavky MAD  

Zastávky budujeme v súlade s projektovými dokumentáciami a v súlade s platnými 

technickými normami a územným plánom Mesta. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci 

referátu dopravy a tech. infraštruktúry) 

 

prof. Ing. Elena Žárska, CSc. 

 

• poďakovala mestu, pracovníkom mestského podniku služieb a DHZ za zvládnutie povodní 

v meste, 

 

• opýtala sa na harmonogram vysprávok ciest v meste  

Momentálne prebiehajú práce na ceste na Slnečnom údolí v rozsahu približne 350 m2, 

následne presúvame techniku na ďalšie ulice Mesta. Nemáme presný harmonogram, 

postupujeme podľa naliehavosti stavu. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu 

dopravy a tech. infraštruktúry) 

 

• dotazovala sa na sfunkčnenie semaforov na ul. Bratislavská a Drevárska, vzhľadom na 

frekventovanú dopravnú situáciu verzus chodci  

Cestná svetelná signalizácia je síce dokončená, ale pracuje sa ešte na povoľovacích 

procesoch, aby mohla byť spustená do prevádzky. Predpokladané spustenie svetelnej 

signalizácie, podľa vyjadrenia stavbyvedúceho, je v týždni od 14.10.2024. (odpovedala 

Ing. Monika Hletková, vedúca referátu výstavby, realizácie a ŠFRB) 

 

Ing. Roman Šipoš 

 

• dotazoval sa kto má v starostlivosti okolie potoka Blatina, vzhľadom na jeho vyliatie sa 

z koryta na sídl. Server a zatopenie podzemných garáží na ul. dona Sandtnera  

Okolie potoka Blatina má na starosti vlastník alebo správca pozemkov. Priamo v tejto 

lokalite sa to týka: parcely E-KN č. 363, vlastníci sú uvedený na LV 4792. 

V zmysle ustanovení §47 Zákona č. 364/2004 Z. z. o vodách sú povinní odstraňovať 

nánosy a prekážky vo vodnom toku vlastníci týchto stavieb, a to na vlastné náklady. 

Vlastník, správca a užívateľ stavby, objektu alebo zariadenia, ktoré je umiestnené na 

vodnom toku, križuje vodný tok, alebo je v inundačnom území je taktiež v zmysle § 37 

zákona č.7/2010 Z. z. o ochrane pred povodňami povinný vykonať opatrenia na 

zamedzenie alebo zmiernenie nebezpečenstva povodne, alebo škodlivých následkov 

povodne. (odpovedala Mgr. Zuzana Somorovská, vedúca referátu životného prostredia) 

 

Mgr. et Mgr. Adam Solga, PhD. 

 

• poďakoval mestskej polícii za spoluprácu pri osadzovaní kamery na ul. Záhradná 

a Meisslova, 

 

• pýtal sa na riešenie dopravnej situácie a vjazdy nákladných vozidiel na Jesenského ulici  

Vjazd nákladných vozidiel do slepej časti Jesenského ulice je dopravne využívaný od doby 

povolenia prevádzok na tejto ulici (minimálne 15 rokov).   
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S pani Brunovskou bol komunikovaný stav asfaltového povrchu na prelome rokov 2023/ 

2024, v priebehu a po ukončení prác SPP. Bola oboznámená 

s nevyhnutnosťou  spracovania projektovej dokumentácie, z dôvodu že výmena 

zostávajúceho pôvodného asfaltu by docielila iba estetické vynovenie ulice, ale nevyriešilo 

by to  vyspádovanie a odvodnenie cesty, čo bez projektovej dokumentácie nie je 

realizovateľné.  Zrážková voda by zostávala naďalej na telese cesty bez možnosti 

zvedenia.  

Projektová dokumentácia sa dopracováva,  bude predložená na najbližšiu komisiu 

územného rozvoja, dopravy a životného prostredia. (odpovedala Ing. Renáta Klimentová, 

zástupkyňa primátora) 

 

Mgr. art. Juraj Hanulík 

 

• dotazoval sa na strategický dokument PHSR na roky 2024 – 2030  

Mesto Pezinok vníma dôležitosť tohto dokumentu pre ďalší rozvoj nášho mesta a preto 

mu venujeme náležitú pozornosť. Aj v týchto dňoch intenzívne komunikujeme so 

spracovateľom PHRSR. 

Uvedomujeme si, že termín dokončenia PHRSR sa oproti pôvodným plánom posunul. 

Dôvodom tohto posunu bolo najmä obdobie spojené so zreálnením projektových zámerov, 

čo súviselo aj s prípravou rozpočtu s výhľadom do 2027,  so zhodnotením (ekonomickým, 

realizovateľnosťou) projektových výziev, ktoré si vyžiadali značné časové a kapacitné 

nároky vedenia mesta. 

Chceli by sme Vás ubezpečiť, že príprava PHRSR je stále naša priorita. V súčasnosti 

intenzívne pracujeme na jeho finalizácii a veríme, že sa nám ho podarí predložiť na 

schválenie MsZ v čo najkratšom čase. 

V tejto veci mesto pripravuje informačnú kampaň pre širokú verejnosť, revidujeme 

a obsahovo aktualizujeme web stránku v časti, ktorá sa venuje PHRSR. (odpovedala Mgr. 

Miroslava Petrušová, vedúca referátu stratégie a rozvoja mesta) 

 

• EKOTOPFILM 2024  

S organizátorom podujatia EKOTOPFILM 2024 bola uzatvorená zmluva o krátkodobom 

prenájme priestorov Domu kultúry na deň 7.10.2024 vo výške 568 EUR. Zmluva je 

zverejnená na stránke: centrálne číslo zmluvy 631. (odpovedala PaedDr. Kvetoslava 

Štrbová, zástupkyňa primátora) 

 

Ing. Martin Hric 

 

• žiada pripraviť a predložiť na MsZ materiál o plnení Programového vyhlásenia primátora 

a poslancov MsZ na volebné obdobie 2022 – 2026 ( tzv. odpočet )  

Referát komunikácie MsÚ Pezinok pripraví do 30.11.2024 materiál o Plnení 

programového vyhlásenia primátora a mestského zastupiteľstva na volebné obdobie 2022 

- 2026 za roky 2022 - 2024. (odpovedal Mgr. Michal Lukáč, vedúci referátu komunikácie) 

 

Mgr. Mária Wagingerová 

 

• poďakovala za skvelú organizáciu akcie odhalenia pamätnej dosky a lavičky E. Suchoňa 

dňa 25.9.2024. 

 

 

 


